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Zápis z 256. zasedání AS FP TUL konaného dne 26. 6. 2023 

 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků AS (KP): Jan Berki, Hynek Böhm, Michal Podzimek, 

Martin Slavík, Petra Peldová, Kateřina Váňová 

Komora studentů AS (KS): Jan Kordík, Šárka Petrovičová, David Váňa, Miroslav Horák 

Tajemnice: Ilona Sovová 

Omluveni: Jana Johnová, Kamil Zágoršek 

Hosté: Jan Picek (děkan FP), Ivana Cvrčková (tajemnice FP) 

Předseda konstatoval, že AS je usnášeníschopný. Ověřením zápisu pověřil Kateřinu Váňovou. 

Namísto Jany Heřmanové, která ukončila studium, se stává členem KS Miroslav Horák. 

Program 256. zasedání AS: 

1. Kontrola zápisu z 254. zasedání 

2. Kontrola zápisu z 255. zasedání 

3. Schválení výroční zprávy o hospodaření fakulty 

4. Schválení výroční zprávy o činnosti fakulty 

5. Další informace, diskuse, různé 

Schváleno (KP: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se; KS: 4 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se) 

ad 1) Kontrola zápisu z 254. zasedání 

Schváleno (KP: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se; KS: 4 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se) 

ad 2) Kontrola zápisu z 255. zasedání 

Schváleno (KP: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se; KS: 4 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se) 

ad 3) Schválení výroční zprávy o hospodaření fakulty 

Průvodní komentář pronesla tajemnice FP I. Cvrčková.  

Usnesení: AS FP schválil výroční zprávu o hospodaření za rok 2022.  

Schváleno (KP: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se; KS: 4 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se) 

 

  

https://www.fp.tul.cz/uzivatele/martin.slavik/256/Zprava_o_hospodareni_FP_2022.pdf
https://www.fp.tul.cz/uzivatele/martin.slavik/256/VZ_o_cinnosti_FP_2022_verze_AS_FP.pdf
https://www.fp.tul.cz/uzivatele/martin.slavik/256/Zprava_o_hospodareni_FP_2022.pdf
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ad 4) Schválení výroční zprávy o činnosti fakulty 

J. Picek okomentoval předložený návrh. Zpráva je napsána v takovém formátu, aby byla 

využitelná k dalšímu vykazování činností vzhledem k MŠMT atd. Publikace byly generovány 

z databáze Publikace TUL. Bylo vysloveno poděkování panu děkanovi a jeho týmu za 

vypracování zpráv. 

Usnesení: AS FP schválil výroční zprávu o činnosti fakulty za rok 2022.  

Schváleno (KP: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se; KS: 4 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se) 

ad 5) Různé 

J. Picek: příprava projektu OP JAK – pregraduální vzdělávání. Výzva přišla v době, kdy panu 

děkanovi končí funkční období. Bylo by třeba najít osobu, která bude vše koordinovat. Nelze 

příliš čekat s přípravou projektu, ostatní univerzity zřejmě podají návrh v říjnu a předem je třeba 

projekt konzultovat s ministerstvem. V diskusi senátoři vyjádřili podporu děkanovu záměru. Dále 

pan děkan seznámil AS s problémy s akreditací některých studijních programů, hlavně Učitelství 

pro 1. stupeň ZŠ. Je třeba zlepšit personální zabezpečení. Je to významný program, důležitý 

pro region. 

P. Peldová: vznesla dotaz na náhradu za M. Kalouska, který rezignoval na tvorbu rozvrhů pro 

kombinovaná studia. Pan děkan náhradu zatím nemá. Tvořit rozvrh pro kombinovaná studia je 

velmi komplikované, hlavně z důvodu velkého počtu kombinací a povinně volitelných předmětů. 

Na KPV si dělají rozvrh sami, což také komplikuje situaci. M. Slavík: problém má i několik dalších 

rovin, kromě personálního aspektu a množství kombinací je to často i obtížná komunikace. 

K. Váňová: povinně volitelné předměty jsou už nyní maximálně omezené, studenti si stěžují, že 

nemají z čeho vybírat.  

Uskutečnily se volby do AS TUL, výsledky jsou zveřejněny.  

Příští zasedání AS: září 2023 nebo dle potřeby  

 

 

V Liberci 26. 6. 2023     Martin Slavík, předseda AS FP TUL 

 

 

Zapsala: Ilona Sovová     Ověřila: Kateřina Váňová 

https://www.fp.tul.cz/aktuality/vysledky-voleb-do-as-tul-za-okrsek-fp-7-6-2023

